

《单词百科:reconstruct是什么意思?reconstruct怎么发音?reconstruct的解释和用法》

英语单词reconstruct是什么意思?reconstruct怎么读?reconstruct怎么发音?简答网为您整理了reconstruct的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



reconstruct怎么读

reconstruct的读音:[ri k n str kt]

reconstruct的意思

1、vt.重建;重现;改造;复兴;

reconstruct的近义词

1、construct v.建筑;组成;绘制;

2、modernize vt.使现代化，使适应现代需要；

3、re-form v.再形成，再组成；

4、rebuild v.重建；使恢复；

5、recreate v.重现；重建；再创造；娱乐；消遣；

reconstruct的双语例句

1、We had no computer backup and had to rely on old paper files to reconstruct the records.

我们没有计算机备份，只得靠落后的纸档案重做记录。

2、The Movement is a behavior of military mobilization, also is a social reconstruct in sociology conception.

这次运动既是一次军事上的动员行为，也是一次具有社会性的改造行为。

3、Methods: Using the sterncleimastiod myocutaneous flap with half a piece of clavicle to reconstruct the defect.

方法用带半片锁骨的胸锁乳突肌肌皮瓣修复颊部洞穿合并下颌骨缺损。

4、We reconstruct the multimedia database engine eBase 3, in order to extend its multimedia function.

我们改造了多媒体数据库引擎eBase3.0以扩展其多媒体功能。

5、Elaborate efforts were made to reconstruct what had happened.

为重现当时的情景，他们做了大量细致的工作。

6、Conclusions of ways to reconstruct the defect of hypopharynx are in different aspects and have different indications.

结论下咽癌患者术后组织缺损的修复方法各有侧重。

7、Dumars' greatest challenge now is to reconstruct a winning franchise from the ground up.

杜马斯现在最大的挑战就是彻底地重建打造一支强队。

8、 But the historian attempting to reconstruct the distant past is always faced with a difficult task.

但是,试图再现远古情景的史学家,总面临着艰难的任务.

9、 They have tried to reconstruct the settlement as it would have been in Iron Age times.

他们已试着按铁器时代的样子重建这个小村落。

10、 The police managed to piece together the jigsaw and reconstruct the victim's last hours.

警方成功地将线索拼在一起,重现了受害人生前最后几个小时的情况.

11、 He began to reconstruct the events of 21 December 1988, when flight 103 disappeared.

他开始再现1988年12月21日的103次航班失踪事件。

12、 It is not possible to reconstruct the complete symphony from these manuscript sketches.

想要通过这些手写草稿恢复这一交响乐的全貌是不可能的。

13、 It is important to think about how these institutions might be reconstructed in our own societies.

重要的是,要想想在我们自己的社会里如何对这些机构进行改造。

14、 It is an important morphological research method to reconstruct the 3 D imaging from serial section images.

连续解剖切片图像的三维重建和显示,是一种重要的形态学研究方法.

15、 Computer processing to reconstruct section images.

计算机处理来重建截面图像.

16、 He had plastic surgery to help reconstruct his badly damaged face...

他做了整形手术以修复其严重受伤的面部。

17、 The war came to an end; many things were waiting to be done . The people had to

make every effort to reconstruct their country.

战争结束, 百废待举, 人民全力以赴, 重建自己的国家.

18、 He began to reconstruct the events of 21 December 1988, when flight 103 disappeared...

他开始再现1988年12月21日的103次航班失踪事件。

以上是简答网为您整理的reconstruct怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/reconstruct>

